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Datum: 2025-06-02 

Tid: kl 18.00 

Plats: Klubbstugan Lötbodal 

Närvarande: 

Kjell Gustavsson 
Caroline Ling 
Cecilia Trehn 
Pia Lundin 
Rolf Björk 
Gudrun Melander 
Carina Kronqvist 
 
Frånvarande: 
Eva Björk 
Erika Bjureby 
 

1. Mötet öppnas 

Ordförande hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 

2. Fastställande av dagordning 

Mötet fastställde dagordningen med ett tillägg: skylt till klubben.  

3. Val av justerare 

Gudrun Melander valdes till justerare för dagens möte 

4. Föregående protokoll 

Protokoll från styrelsemöte 2025-05-12 är justerat och publicerat på hemsidan.  
Uppföljning av åtaganden/beslut från fg möte: 
- Sponsring – förslag om att bilda en sponsorgrupp, tas upp på medlemsmöte 
- Bänkar – status oklart i dagsläget 
- Samarbete med företag hundrehab – Caroline har kollat upp företaget lite 

närmare och styrelsen tar frågan till medlemsmötet då sponsring diskuteras.  
- Representant till distriktets medlemsmöte 18/5 – GTBK hade inte någon 

representant vid mötet.  
- Info om policy för skotträning – ligger på hemsidan 
Därefter lades protokollet till handlingarna.  

5. Ekonomisk rapport 

193 000 kr på bankkontot sista maj. Det är en förbättring från de 127 000 kr som vi 
hade då vi inledde året. Anmälningsavgifter för kurser tappar väsentligt mot 
föregående år och detta hänger samman med antalet medlemmar och att det 

https://gnesta-trosa-bk.se/wp-content/uploads/2025/05/Styrelsemotesprotokoll-250512.pdf
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också är vikande. NoseWork har tävling kommande fredag och ca 45 000 kr har 
kommit in i anmälningsavgifter.  

6. Rapport från sektorer och övriga ansvarsområden 

a) Utbildning (HUS) 

HUS diskuterar upplägg för kurser framåt. Avgiften till SBK går upp och en 
avgift för kurser adderar ytterligare, en tung kostnad för många. Goda 
erfarenheter från vardagslydnad där inte krav på medlemskap gäller. 
Erfarenheter och förslag tas vidare vid sektorsmöte och instruktörsträff.  

Agility – Erika Bjureby är nu utbildad instruktör och styrelsen gratulerar! 
Planeringen ger ytterligare kurs för agility i slutet av sommaren. Förslag start i 
mitten av augusti när folk hittar hem från semester igen.  

b) Tävling (TÄS) 

Vi har under maj haft två spårtävlingar LKL och HKL med goda resultat. 
Inför kommande veckor arrangerar vi Sök LKL, HKL och Elitklass 14 juni och 
Skydd LKL, HKL och Elitklass den 15 juni. Extra roligt med anmälningsunderlag 
till skyddstävlingen då denna två tidigare år fått ställas in pga för få anmälda. 
 
Carina Kronqvist är nu godkänd domare för bruks spår och sök.  
Eva Björk gjorde sitt praktiska prov den 1 juni och väntar nu resultat från SBK.  
I båda fallen gäller att auktorisation ska ställas ut av SBK innan domaruppdrag 
kommer ifråga.  
 
Distriktet arrangerar domarkonferens den 3 juni där klubben deltar. 
 
TÄS har börjat planera för två dagar med Catrin Englund som instruktör för 
tävlingsekipage i brukset. Förtur på platserna ges till personer som 
hjälpt till på våra brukstävlingar i år. Vi återkommer med datum längre fram.  

c) Rasutveckling/MH (RUS) 

Utskick med Information till medlemmarna om Mentalbeskrivning 
Hund gjordes i maj 2025. I samma information sökte vi intresserade att 
utbilda sig till MH figurant. Vi fick en (1) intresseanmälan, vilken vi vill utbilda 
(M1 och M2) så snart det finns datum som fungerar för den intresserade. 
 

d) Stuga & område och Kök 

Vi håller på att undersöka vilka möjliga lösningar för agilityn och hur vi ska 
hantera staketet.  

Vi stöter på kommunen gällande soptömningen som inte fungerar som tänkt. 
När kärlen inte töms blir det bekymmer med lukt och att kärlet blir fullt. Ingen 
rapport från köket.  
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e) Medlem 

Medlemsantalet är nu +6 sedan årsskiftet varav några stycken glädjande nog 
är ungdomar.  

7. Inkommande skrivelser 

Maj Åtgärd/Ansvarig 

 

Styrelsen o 
sektorer 
 
- 

 

Hemsida 
 
 
Styrelsen 
 

 

Digital utbildning 
styrelsen 
 
Rallyansvarig 
 
 
Styrelsen 

8. Utgående skrivelser 

 

Ordförande till 
orienteringsklub
ben 

 
9. Medlemsmöte juni 

Styrelsen har samrått och kommit överens om att ändra datum för medlemsmötet 
– från den 8 juni till den 30 juni. Detta då tävlingssäsongen är som mest intensiv 
under helgerna i juni, bättre att ta mötet en vardag. Kallelse med nytt datum samt 
förslag till dagordning är utskickad. Aktivitet efter mötet blir fika och skojtävling 
”prova-på” blåbärsrace i agility och nosework.  
 

10. Vem gör vad – Stuga och område 
Diskussion kring olika arbetsuppgifter, ansvarsfördelning och hur vi får det att 
fungera på ett enkelt sätt. Lista över uppgifter bifogas som underlag. 
 

11. Bidrag för träningsutrustning 
Punkt från föregående möte – Erika skulle undersöka förutsättningarna för att göra 
en ansökan, var denna görs och vad som gäller. Bidrag för hinder gäller ej för 
organiserade brukshundklubbar, bara för aktivitetsgrupper. Förslaget var att 
arrangera kurser för att få in medel för att vidare finansiera hinder. Kjell 
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undersöker kostnader för kvalitetshinder och möjligheter att få sponsring i ett 
första steg, därefter kan styrelsen få en bild av kostnader.  
 

12. Övriga frågor 
a) Samarbete med Gnesta Scoutkår – info från ordföranden efter aktiviteten i maj. 

Scouterna var väldigt nöjda och positiva och vill gärna ha fortsatt samarbete.  
b) Skylt till klubben är inköpt och Kjell monterar denna efter bron.  

 
13. Mötet avslutas 

Ordförande tackade för bra möte och avslutade mötet.  
 

 
 
Vid protokollet: 
Carina Kronqvist 

 

Justeras: 

 

________________________________  _________________________________ 

Cecilia Trehn, ordförande  Gudrun Melander, justerare 

 


